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ACTA DE LA SESSIč DEL PLE DE LôAJUNTAMENT
DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter:  ordin¨ria
Data:  5 dôagost de 2021
Convocat¸ria: primera
Horari: de les 20 hores a les 22.00 hores
Lloc: auditori de Can Quintana-Museu de la Mediterr¨nia

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi, quarta tinenta dôalcalde, (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Maria Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Nat¨lia Navarro i Sastre, regidora (ERC-AM)
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sra. Annamaria Mercader i Sais, regidora (JxCAT-JUNTS)
Sra. Deborah Aguilar i Cabello, regidora (CUP)
Sr. Jordi Cordon i Pulido, regidor (CambTE)
Sra. Alexandra Pibernat i Busquets, regidora (LôEST-TE)
Sr. Pere Cuadros i Dilla, regidor (Cs)
Sr. Jordi Estrag· i Castell·, interventor accidental
Sr. Pere Serrano i Mart²n, secretari

Han excusat la seva abs¯ncia el regidor Sr. Josep Surroca i Bassa (CUP).
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Comprovat que el qu¸rum dels assistents compleix all¸ que estableix lôarticle 98.c) del
Decret legislatiu 2/2003, de 28 dôabril, pel qual sôaprova el Text ref·s de la Llei municipal i de
r¯gim local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessi·, declarada p¼blica, per tractar els
assumptes inclosos en lôordre del dia de la convocat¸ria:

A) Part resolutiva

1. Lectura i aprovaci· de lôacta de la sessi· ordin¨ria del 1 de juliol de 2021.

2. Aprovaci· dels festius locals de lôany 2022.// Exp. K103.1-3/2021
(Secretaria).

3. Aprovaci· de les medalles del Montgr² per a lôany 2021.// Exp. P114.2-
5/2021 (Cultura).

4. Daci· de comptes de lôexecuci· pressupost¨ria de lôAjuntament del segon
trimestre de 2021 de lôAjuntament de Torroella de Montgr².// Exp. G106.1-
1/2021 (Serveis econ¸mics). 

5. Aprovaci· de la moci· presentada per JxCAT-JUNTS, CUP, CambTE i
LôEST-TE per tal que la indemnitzaci· econ¸mica que es rebi per lôincendi
del Montgr² del 2004 es reverteixi ²ntegrament a la gesti· forestal.// Exp.
A120.1-15/2021 (Secretaria).

6. Assumptes urgents

B) Part de control

7. Daci· de comptes dels decrets dôAlcaldia i de les regidories delegades del
n¼mero 2945 al n¼mero 3398 corresponents al per²ode compr¯s entre el 16
de juny de 2021 al 15 de juliol de 2021.  

8. Precs i preguntes
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A) PART RESOLUTIVA

1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ORDINêRIA DEL 1 DE JULIOL DE 

2021

Dôacord amb el que disposa lôarticle 91.1 del Reglament dôorganitzaci·, funcionament i r¯gim
jur²dic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre,
el Sr. Alcalde cedeix la paraula al secretari, perqu¯ pregunti si algun membre de la
corporaci· vol formular alguna observaci· sobre lôacta de la sessi· anterior, que data de 1
de juliol de 2021, i que sôha distribuµt, conjuntament amb la convocat¸ria. 

Dit aix¸, es sotmet lôacta a votaci· i aquesta queda aprovada amb la seg¿ent relaci· e vots:

A favor:

- UPM-UPM.cat (Sr. Colom², Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem). 
- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)
- CUP (Sra. Aguilar)
- Cs (Sr. Cuadros).

En contra:

No nôhi ha.

Abstencions:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)

- CambTE (Sr. Cordon)
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- LôEST-TE (Sra. Pibernat).

2. APROVACIč DELS FESTIUS LOCALS DE LôANY 2022.// EXP. K103.1-3/2021

(SECRETARIA).

A petici· del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissi· informativa de
Cultura i Serveis a la ciutadania del 29 de juliol de 2021, el qual es transcriu a continuaci·: 

èEl secretari llegeix el dictamen que es transcriu ²ntegrament a continuaci·:

çANTECENDETS.

Vista la carta, del 1 de juliol, dels Serveis Territorials de Girona del Departament
dôEmpresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, referent a les festes locals, on
sôindica que: 
ç

a) Lôacord de lôAjuntament ha de ser adoptat pel ple, tal com estableix
lôarticle 48 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol. 

b) Els dies proposats no poden escaureôs en diumenge ni coincidir amb
cap dels dies festius que sôindiquen a continuaci·: 

1 de gener (Cap dôany), 6 de gener (Reis), 15 dôabril (Divendres

Sant), 18 dôabril (dilluns de Pasqua Florida), 6 de juny (Dilluns de

Pasqua Granada), 24 de juny (Sant Joan), 15 dôagost (lôAssumpci·),

12 dôoctubre (Festa Nacional dôEspanya), 1 de novembre (Tots

Sants), 6 de desembre (La Constituci·), 8 de desembre (La

Immaculada) i 26 de desembre (Sant Esteve); al territori dôAran, la

festa del dia 26 de desembre (Sant Esteve) queda substituµda per la

de 17 de juny (Festa dôAran). 

c) La proposta ha de contenir dues festes locals, no es pot admetre un
sol festiu. 

Quan els municipis estan formats per m®s dôun nucli de poblaci·,

lôAjuntament, en formular la seva proposta, cal que tingui en compte el

seg¿ent:
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- Si tots els nuclis coincideixen en les dates escollides, nom®s cal
que es proposin les dues festes del municipi. 

- Quan un o m®s nuclis triµn unes dates diferents de les del conjunt
del municipi, la proposta de lôAjuntament tamb® haur¨ dôincloure-
les i, en aquest cas, tamb® se nôhauran de proposar dues,
encara que una dôelles coincideixi amb una de les proposades
per a tot el municipiè

At¯s a lôinforme 2291/2020, de 16 de juliol, redactat per la t¯cnica municipal de
Cultura, on es proposa, juntament amb lôêrea dôEducaci· municipal, aprovar les
seg¿ents dates com a festes locals del municipi de Torroella de Montgr² en lôany
2022: 

Per a la festivitat de Santa Caterina , divendres 25 de novembre de 2022
(en substituci· de la Segona Pasqua Granada, escollida per la Generalitat
de Catalunya)
Per a la Festa de Sant Gen²s, dijous 25 dôagost de 2022.

At¯s a lôinforme de 30 de juny, elaborat per lôêrea de Cultura de lôEntitat Municipal
Descentralitzada (EMD) de lôEstartit, on es proposa aprovar les seg¿ents dates
coma festes locals de lôEstartit en lôany 2022:

Per a la festa Major de Santa Anna, dimarts 26 de juliol de 2022.
Per a la festa dôHivern de Santa Ll¼cia, dimarts 13 de desembre de 2022

Per tot aix¸ exposat, es proposa al Ple lôadopci· del seg¿ent acord:

ACORD.

Primer.- Proposar al Departament dôEmpresa i Treball les seg¿ents festes locals
del municipi de Torroella de Montgr² per lôany 2022: 

Pel que fa a Torroella de Montgr², capitalitat del municipi:

Per a la festivitat de Santa Caterina , divendres 25 de novembre de 2022
Per a la Festa de Sant Gen²s, dijous 25 dôagost de 2022.

Pel que fa a lôEMD de lôEstartit:
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Per a la festa Major de Santa Anna, dimarts 26 de juliol de 2022.
Per a la festa dôHivern de Santa Ll¼cia, dimarts 13 de desembre de 2022

Segon.- Comunicar aquest acord als Serveis Territorials a Girona del

Departament dôEmpresa i Treball de la Generalitat de Catalunya.è

Intervencions:

No nôhi ha.

Votacions:

El Ple municipal acorda per UNANIMITAT  aprovar lôesmentat acord, amb la seg¿ent relaci·
de vots: 

A favor:

- UPM-UPM.cat (Sr. Colom², Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem). 
- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)
- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- CUP (Sra. Aguilar)
- CambTE (Sr. Cordon)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)
- Cs (Sr. Cuadros).

En contra:

No nôhi ha.

Abstencions:
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No nôhi ha.

3. APROVACIč DE LES MEDALLES DEL MONTGRĉ 2021.// EXP. P114.2-5/2021

(SECRETARIA).

Abans de debatre el punt, el Sr. Alcalde proposa una esmena en el sentit de suprimir una de
les destinat¨ries de les medalles del Montgr², ja que dita persona sôestima m®s no rebre la
medalla, per la qual cosa lôesmena consisteix en eliminar aquesta refer¯ncia. 

Es procedeix a la votaci· i es decideix per UNANIMITAT de tots els presents incloure
lôesmena citada, que consisteix en retirar la refer¯ncia a la persona en q¿esti·. 

Seguidament, i a petici· del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissi·
informativa de Cultura i Serveis a la ciutadania del 29 de juliol de 2021, retirant la refer¯ncia
a aquesta persona, el qual es transcriu a continuaci·: 

èEl secretari llegeix el dictamen que es transcriu ²ntegrament a continuaci·:

çANTECEDENTS

At¯s a lôinforme 2382/2021, de 27 de juliol, elaborat per la t¯cnica municipal de
Cultura, i al qual es transcriu ²ntegrament a continuaci·: 

çFETS O ANTECEDENTS

L'Ajuntament de Torroella de Montgr² per acord del Ple municipal del 23 de desembre
de 1985, concedeix cada any el guard· "Medalla del Montgr²" a persones, entitats o
empreses que s'hagin destacat en qualsevol aspecte en b® del municipi ja sigui en
lô¨mbit social, cultural, esportiu, econ¸mic o medi ambiental.

FONAMENTS DE DRET I/O NORMATIVA APLICABLE

Segons lôacord esmentat i per a que es tingui en compte a efectes de la seva
aprovaci· en sessi· ordin¨ria del Ple municipal, aquest any 2021 es proposa des de la
Unitat de Cultura i Festes de lôêrea de Serveis a la Ciutadania que la Medalla del
Montgr² sigui concedida a:

CONCLUSIONS I PROPOSTA DE RESOLUCIč
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Associaci· Gent del Ter

Entitat sense ¨nim de lucre nascuda al 2001 a partir de membres del municipi que,
pertanyent a diferents entitats ambientals i de protecci· del territori, van decidir al seu
moment centrar el seu esfor i la seva escomesa a la zona del Baix Ter. La seva l²nia
dôactuaci·, indispensable per a la salvaguarda del patrimoni viu del Parc Natural del
Montgr², Illes Medes i Baix Ter, ®s la recerca, difusi· i conservaci· dels elements del
patrimoni natural i cultural dôaquest territori, tot establint una l²nia indissociable entre
ambd·s marcs i promovent la seva protecci· i vigil¨ncia activa, fins i tot a trav®s de la
den¼ncia quan ha estat necessari. Tot abordant de forma transversal problem¨tiques
medi ambientals, aix² com aspectes de la cultura local i tradicional, durant els seus 20
anys dôhist¸ria han participat en nombroses campanyes i taules de treball per aportar
el seu coneixement i visi· amb lôobjectiu de millorar la governana i la presa de
decisions locals, tant des de lô¨mbit del Tercer sector com des de lôAdministraci·.

L. M. S.

Propietari de la coneguda i concorreguda sala musical Mariscal de lôEstartit, L. M.,
nascut a lôEstartit, ®s un dels principals i primers promotors de la programaci· regular
de m¼sica en viu, no nom®s al nostre municipi i territori, sin· a tot Europa. Des que va
obrir el seu local al 1979 amb el nom CIAM-AJN (que significa ñen qualsevol momentò
en esperanto), passant despr®s pel club Rainbow, la seva passi· per la m¼sica, aix²
com voluntat de divulgaci· i transformaci· a partir dôaquest art universal, lôhan portat a
programar a dia dôavui m®s de 7.000 concerts. Rock internacional amb tocs de punk,
heavy i progressiu, per¸ sobretot molt de rock en catal¨, del qual seôl considera un
actiu protagonista, s·n els estils musicals m®s programats a la seva sala i que han fet
les del²cies dôun p¼blic afortunat de poder gaudir dôuna oferta musical i de lleure
nocturn de primer nivell.

[...]

I, perqu¯ aix² consti als efectes oportuns i per a ser aprovat en la sessi· ordin¨ria del
Ple municipal del 5 dôagost de 2021, lliuro i signo digitalment el present informeè

Per tot aix¸ exposat, proposa al Ple lôadopci· del seg¿ent

ACORD.

Primer.- Concedir de manera conjunta la Medalla del Montgr² de lôany 2021 a les
seg¿ents persones i entitats: 
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Associaci· Gent del Ter

Sr. L. M. i S.
[...]

Segon.- Comunicar aquest acord als guardonats.è

Intervencions:

La Sra.  Font,  regidora  de  Cultura  i  Festes, agraeix als grups el suport a la proposta, que
va n®ixer en una reuni·. Diu que hi ha hagut aquest petit entrebanc i que s·n coses que
poden passar, per¸ que ®s comprensible, ja que tothom t® una visi· diferent dôaquest tema. 

èLa senyora regidora creu que cal posar en valor les medalles que es donen, tan la
individual, que es dona a una persona que ha fet hist¸ria a lôEstartit que lôha posat en el
mapa de la m¼sica, sent ambaixador de molts grups i de gent important. Dôaquesta manera,
es reconeix, prossegueix la regidora, aquesta feina feta. Per lôaltre, per lôassociaci· que cal
posar-la en valor, per la defensa del territori i que ser¨ cada vegada m®s important. Diu que
®s un reconeixement a la feina feta durant tants anys i perqu¯ continuµn, ja que de vegades
costa que hi hagi relleu. 

El Sr.  Cordon diu que van donar el suport a les medalles, ja que quan hi ha una proposta,
®s un acta solemne que sôha de respectar i que ®s l¸gic que sôhagi de donar-hi suport. A
m®s, quan s·n persones que es mereixen la medalla. 

èEl senyor regidor comenta que la regidora ha dit que ®s la primera vegada que succeeix
una no-acceptaci· de la medalla, per¸ sorp¯n que els medallistes rebin la comunicaci· el
mat² abans que es porti al plenari per a la seva aprovaci·. Considera que ®s un menyspreu
cap als medallistes que seôls informi el dia abans de lôaprovaci· del ple. El senyor regidor
creu que ®s un reconeixement social que, com a m²nim, sôhauria de mer¯ixer una conversa
per assumir la magnitud de la import¨ncia de la medalla, amb m®s temps, i no el mateix
mat². Diu que es notifica un acte important amb poca antelaci· i que creuen que no sôha
portat b®. El senyor regidor prossegueix dient que ®s preocupant que durant la conversa,
sin· ha passat abans ®s perqu¯ çd®u no ha volgutè, perqu¯ en edicions anteriors ha succeµt
el mateix. Diu que sin· ha passat abans ®s perqu¯ els regidors que han passat per Cultura
han fet la feina amb temps, parlant amb les persones i les entitats amb temps prudencial.
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Diu que sempre que es portava el tema a les comissions informatives, hi havia un temps
prudencial perqu¯ les persones escollides han dit que s². Diu que nom®s volia expressar
aquest malestar. 

La Sra.  Mercader lamenta a la regidora de Cultura i Festes que la proposta feta no hagi
pogut tirar endavant i que respecten la decisi· de la persona. Seguidament, felicita als
medallistes.

El Sr.  Alcalde pensa que les medalles del Montgr² s·n un premi i un reconeixement i que,
rarament, passa el que ha passat. Diu que no ®s partidari dôinformar abans no estigui
acordat. Diu que aix¸ va passar a les informatives i que hi ha casos en que sôha fet a ¼ltim
moment, perqu¯ ®s una experi¯ncia que es guarda en secret fins a ¼ltim moment. Diu que
els ha sorpr¯s la decisi· de no rebre-la, per¸ la part positiva ®s que no lôaccepta per una
extremada expressi· de gratitud per la gent que lôenvolta. 

èEl senyor alcalde encoratja als premiats per la feina feta i que la puguin seguir fent.

Votacions:

El Ple municipal acorda per UNANIMITAT  aprovar lôesmentat acord, amb la seg¿ent relaci·
de vots: 

A favor:

- UPM-UPM.cat (Sr. Colom², Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem). 
- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)
- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- CUP (Sra. Aguilar)
- CambTE (Sr. Cordon)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)
- Cs (Sr. Cuadros).

En contra:
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No nôhi ha.

Abstencions:

No nôhi ha.

4. DACIč DE COMPTE DE LôEXECUCIč PRESSUPOSTêRIA DE LôAJUNTAMENT DEL
PRIMER I SEGON TRIMESTRE DE 2021 DE LôAJUNTAMENT DE TORROLLA DE
MONTGRĉ.// EXP. G106.1-1/2021 (SERVEIS ECONďMICS).

A petici· del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissi· informativa
dôAdministraci·, Serveis generals i Serveis econ¸mics del 29 de juliol de 2021, el qual es
transcriu a continuaci·: 

èEl secretari llegeix el dictamen que es transcriu ²ntegrament a continuaci·:

çRELACIč DE FETS

La intervenci· Municipal ha determinat donar compte de lôexecuci· pressupost¨ria
de lôAjuntament de Torroella de Montgr², des de lô1 de gener de 2021 fins el dia 30
de juny de 2021,

En compliment dôaquest precepte, sôadjunta la informaci· relativa a lôexecuci·
pressupost¨ria trimestral, pel que fa al pressupost dôingressos i de despeses.

CONCLUSIONS

Per tot aix¸, es proposa donar compte al Ple de la informaci· relacionada amb
lôexecuci· pressupost¨ria del segon trimestre de 2021è

El ple seôn dona per assabentat.
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Intervencions:

No nôhi ha.

5. APROVACIč DE LA MOCIč PRESENTADA PER JXCAT-JUNTS, CUP, CAMBTE I LôEST-

TE PER TAL QUE LA INDEMNITZACIč ECONďMICA QUE ES REBI PER LôINCENDI DEL

MONTGRĉ DEL 2004 ES REVERTEIXI ĉNTEGRAMENT A LA GESTIč FORESTAL.// EXP. 

A120.1-15/2021 (SECRETARIA). 

A petici· del Sr. Alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissi· informativa
dôAdministraci·, Serveis generals i Serveis econ¸mics del 29 de juliol de 2021, el qual es
transcriu a continuaci·: 

èEl secretari llegeix el text de la moci· que, mitjanant RE: 10495/2021, de 28 de juliol,
va presentar la Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, en representaci· dels grups municipals
JxCAT-JUNTS, CUP, CambTE i LôEST-TE, i que es transcriu ²ntegrament a continuaci· 

çMOCIč PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS JXCAT-JUNTS, CUP,
CAMBTE I LôEST-TE DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ
PER TAL QUE LA INDEMNITZACIč ECONďMICA QUE ES REBI PER
LôINCENDI DEL MONTGRĉ DEL 2004 ES REVERTEIXI ĉNTEGRAMENT A LA
GESTIč FORESTAL MUNICIPAL

El passat 22 de juliol es va declarar un important incendi forestal a la zona de les
Dunes, al Montgr². Lôendem¨ al vespre, el foc va quedar estabilitzat i el 25 de
juliol aquest quedava controlat, despr®s de jornades intenses de treball per part
dels nostres equips dôemerg¯ncia i voluntaris.

Segons el cos d'Agents Rurals, l'incendi ha afectat 91 hect¨rees de terreny
forestal del parc natural del Montgr², les Illes Medes i el Baix Ter del terme de
Torroella de Montgr².
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El mass²s del Montgr² ®s un aflorament de roca calc¨ria, orientat dôest a oest,
que es prolonga en el mar formant lôarxip¯lag de les Illes Medes. £s un espai de
notable singularitat geol¸gica, on el terreny i la forta estacionalitat de pluges
nôhan condicionat la vegetaci·, predominant arbustiva i la fauna.

La major part del mass²s del Montgr² conforma la forest ñMuntanya Granò,
propietat de lôAjuntament de Torroella de Montgr². Aquesta est¨ inclosa al
Cat¨leg de Forests dôUtilitat P¼blica des del 1901, inscrita amb el n¼mero 3. La
superf²cie total de la forest ®s de 2.376,67 ha.

La gesti· que es porta a terme des de lôAjuntament des de fa anys intenta
compaginar lô¼s social, la protecci· de la seva diversitat i els aprofitaments
(cacera, pastures i fusta). El Projecte dôOrdenaci· Forestal (POF), el Pla de
prevenci· dôincendis forestals (PPIF), el Pla de gesti· Pastoral Integrada i el Pla
T¯cnic de Gesti· Cineg¯tica (PTGC) s·n els quatre documents que donen les
directrius de gesti· dôaquests espais.

A m®s, any rere any lôAjuntament duu a terme tasques de manteniment i obertura
de les franges de protecci· de les urbanitzacions, instalĿlacions, equipaments i
masies aµllades aix² com diferents treballs forestals dôacord amb els programes
de la Gesti· Forestal Sostenible de la Generalitat de Catalunya i de la Diputaci·
de Girona.

LôADF Montgr², entitat formada ²ntegrament per voluntaris, duu a terme durant
lôhivern diverses actuacions de condicionament de la vegetaci· i dels camins de
la xarxa b¨sica del Montgr². A m®s, colĿlabora amb les cremes controlades que
bombers realitzen al Montgr² tamb® fora lô¯poca de risc dôincendi.

Recentment i com a conseq¿¯ncia del foc declarat al Montgr², han aparegut
declaracions en mitjans de comunicaci· on, en veu del nostre alcalde pod²em
llegir que ñLôAjuntament de Torroella considera que ara ®s çel moment dôinvertirè
en el parc natural del Montgr², les Illes Medes i el Baix Ter, despr®s de lôincendi
que ha cremat 91 hect¨rees. Lôalcalde de la localitat, Jordi Colom², va recordar
ahir que des de que es va declarar zona protegida fa m®s de 10 anys nom®s
sôha pogut legislar, per¸ no sôhi han posat diners. çHi ha hagut problemes
pressupostaris, per¸ ara ®s el moment dôinvertirè, assenyalava Colom². Una de
les vies per les que aposta el batlle s·n les pastures de ramats.ò

En el pressupost municipal de lôany 2021, el govern municipal preveia un ingr®s
per la sent¯ncia condemnat¸ria a Endesa per lôincendi de la muntanya p¼blica
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del 2004 per un import de 1.519.694ú. Dôaquest ingr®s, el govern municipal,
quan van aprovar el pressupost, nom®s preveia revertir a la muntanya 250.000ú i
7.000ú per la reforma del local de lôADF. £s a dir, preveia revertir a la muntanya
un 17% de lôimport previst dôingr®s per la sent¯ncia.

£s per tot l'exposat, que proposem al Ple de lôAjuntament de Torroella de
Montgr² que adopti el seg¿ent acord:

1) Que lôingr®s per la sent¯ncia condemnat¸ria a Endesa per lôincendi de la
muntanya p¼blica del 2004 es destini ²ntegrament al restabliment dels
efectes devastadors que han tingut els incendis en la nostra muntanya i
dôaltres actuacions que dif²cilment podem dur a terme per falta de recursos
econ¸mics, ja sigui tant per neteja de terrenys (p¼blics i privats encara amb
restes dôarbrat caigut per la nevada del 2010), com per actuacions de
manteniment de la pr¸pia muntanya com per, i no menys important, dotar a
lôADF Montgr² dôun espai digne del qu¯ es mereix aquesta entitat. Per a
materialitzar aquest fet, que es faci la modificaci· de cr¯dit pertinent;

2) Demanar a la Generalitat de Catalunya que doti de m®s recursos
econ¸mics i de personal al Parc Natural del Montgr², les Illes Medes i
el Baix Ter, per tal que des del Parc es puguin dur a terme les actuacions
de manteniment i vigil¨ncia de lôespai natural que no es duen a terme per
falta de dotaci· de recursos;

3) Agrair la implicaci· de totes els cossos i voluntaris que han participat
en lôextinci· de lôincendi, en el dispositiu dôacollir al pavell· dôesports els
joves desallotjats i en la log²stica operativa del centre de comandament.
Fer arribar aquest agraµment del Plenari al cos de Bombers, ADF,
Protecci· Civil, SEM, Creu Roja, Policia Local, Mossos dôEsquadra, Agents
Rurals, Parc Natural del Montgr² les Illes Medes i el Baix Ter, Club
Gimn¨stic Montgr² i Supermercat GP. Agrair tamb® a la resta de persones
o colĿlectius que han colĿlaborat dôuna manera o altra a la mitigaci· dels
efectes de lôincendi.

4) Notificar aquest acord al Departament dôAcci· Clim¨tica, Alimentaci· i
Agenda Rural de la Generalitat de Catalunya i als portaveus dels diferents
grups pol²tics que tenen representaci· al Parlament de Catalunya.è

Intervencions:

El Sr. Alcalde esmenta que en la Junta de Portaveus sôha proposat una esmena.
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La Sra.  Bartomeus rebutja lôesmena, ja que substituir la paraula ²ntegrament per una part,
diu que fa perdre lôobjecte de la moci·. Diu que pels que han estat al govern, la despesa en
gesti· forestal, a vegades, es financen al cent per cent. Diu que manifestar que en els
propers exercicis posaran ics diners no ®s realista, per aix¸ no accepten el canvi. 

èLa senyora regidora manifesta que lôexig¯ncia a la Generalitat de Catalunya perqu¯ doti al
Parc Natural del Montgr², les illes Medes i el Baix Ter hi ser¨ sempre, per¸ que lôAjuntament
tamb® pot actuar en el Parc Natural i que est¨ en les nostres mans fer una bona gesti·
forestal amb els diners de la sent¯ncia. 

La Sra.  Navarro,  regidora  de  Medi  Ambient, diu que el govern far¨ el pressupost i els
grups de lôoposici· portar¨ propostes. Diu que el que no pot ser ®s que es governi a cop de
moci·. Diu que poden estar dôacord amb el noranta-nou per cent de la moci·, per¸ que
votaran en contra. 

èLa senyora regidora diu que encara estan pendents de la quantia exacte de la sent¯ncia i
de quan arribaran els diners. La regidora diu que es parla que vagi ²ntegrament a gesti·
forestal, per¸ aix¸ tamb® es pot fer en diferents ¨mbits i patrimonis, com la recuperaci· de
pedra seca, camins hist¸rics, entre dôaltres. Diu que est¨ molt b® la gesti· forestal, per¸
votaran en contra. La senyora regidora tamb® diu que tenen en compte les necessitats de
lôAssociaci· de Defensa Forestal (ADF). 

El Sr.  Cordon es queixa que dir que uns s·n el govern i la resta no son res, no ®s de rebut.
Diu que si s·n a la oposici· ®s per aportar el millor per a la gesti·. Diu que el que no es pot
fer ®s un pressupost sense tenir-ho al sac i ben lligat, destinant un disset per cent nom®s
dôun ingr®s per lôincendi. Comenta que no es refereixen nom®s a la gesti· forestal, ja que
demanen reinvertir en la muntanya en infinitats dôinversions. Per tant, el senyor regidor
considera que ha estat una intervenci· no rumiada. Diu que expressar que a lôoposici· els
pertoca fer propostes i al govern decidir, no ®s de rebut. Diu que el tema de la dictadura fa
temps que es va acabar i que sôhauria de saber del que es parla i que sôhaurien dôescoltar
les propostes. Diu que tampoc sôha definit la part que es vol destinar. 

La Sra.  Bartomeus diu que els diners que es rebran es destinaran a fer camins no ®s de
rebut, ja que al pressupost es va destinar a la muntanya dos-cents i escaig. Diu que hi havia
moltes m®s inversions que penjaven dels diners de la sent¯ncia. Diu que lôequip de govern
ja va dir que faria amb aquests diners al pressupost. 
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El Sr.  Alcalde diu que est¨ molt tranquil amb la gesti· que fa lôAjuntament a la muntanya.
Diu que no admet les paraules que sôhan dirigit a la regidora. Diu que ning¼ neix ensenyat.
El senyor alcalde recorda que a l'Espai Montgr² van estar a punt de construir-hi sis blocs
d'habitatges i eliminar una bona part d'equipaments p¼blics que fan de filtre entre la part
urbana i el Montgr². Diu que aquests diners tamb® aniran per comprar equipaments per
lôinter¯s p¼blic. Diu que lôAjuntament, hist¸ricament, ha invertit molt en la muntanya, molt
m®s que aquests dos milions dôeuros. Per tant, prossegueix lôalcalde, que no es vingui a dir
com si sembl®s que no es vol invertir en el Montgr². Diu que ®s una sent¯ncia no ferma, que
sôha de veure com acaba i que, evidentment, amb la consci¯ncia tranquilĿla, ja que, sobretot
des de lôincendi, sôha seguit invertint en el Montgr². 

El Sr.  Cordon diu que sôhan barrejat dos conceptes. Diu que parlant de lôEspai Montgr² i les
zones dôequipament, podrien entrar en un debat molt ampli sobre la gesti· de les zones
dôequipament. Diu que lôalcalde sempre li recorda a ell [al Sr. Cordon] la seva ¯poca quan
era alcalde, que ja ®s passat i que avui lôalcalde ®s ell [el Sr. Colom²], i sobre la creaci· del
Parc Natural del Montgr², les illes Medes i el Baix Ter. El senyor regidor vol recordar quin
govern fou el creador del Parc Natural i del seu ¸rgan de govern, perqu¯ al final sembla que
les coses dolentes les fa sempre lôactual oposici·, i les bones lôactual govern. Diu que
lôAjuntament sempre ha dôanar endavant i que a partir dôaqu², prendre posicions amb una
xifra sense seguretat, no ®s de rebut. Diu que sôhauria de tenir al sac i ben lligat. 

La Sra.  Pibernat diu que no ®s que la oposici· vulgui governar, per¸ creu que aix¸ ®s una
oportunitat de fer que quedin paleses les peticions que fan. De fet, diu que aix¸ es demostra
en la presentaci· dôuna moci· recent amb el grup municipal dôERC-AM per un tema
important. Per tant, prossegueix la regidora, ®s veritat que en el seu moment es va fer el
pressupost i que van votar en contra i que en aquesta moci· recorden que no estan dôacord
que aquests diners es destinin a una altre cosa. 

El  Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde, afirma que ha quedat clar que el Sr. Cordon no ha
escoltat a la regidora, ja que ha posat paraules en boca seva que ella no ha pronunciat. Diu
que estan acostumats a que no escolti als altres i que sembli que nom®s sôescolti a si
mateix. Diu que no ha escoltat la regidora, ja que ha dit que el pressupost el fa el govern
amb totes les aportacions que pugui portar la oposici·. Diu que el que no pot ser ®s
presentar aquestes mocions sense acord amb el govern i, per tant, una moci· que lôoposici·
sap que no anir¨ enlloc. Per¸ diu que si nom®s ®s aix¸, es poden fer altres aportacions
buscant acords amb lôequip de govern. 



  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgr²   Expedient: A115.2-9/2021

  Interessat:   êrea: Secretaria

  Adrea:   Acta Ple: 2021/16

P¨gina 17 de 27

La Sra.  Bartomeus nega que no es volgu®s consensuar la moci·, perqu¯ la va presentar
abans de les Comissions Informatives, demanant que fos una moci· institucional. 

El Sr. Alcalde diu que ja sôha proposat una esmena molt senzilla.

Votacions:

El Ple municipal REBUTJA aprovar per MAJORIA  ABSOLUTA  lôesmentat acord, amb la
seg¿ent relaci· de vots: 

A favor:

- JxCAT-JUNTS (Sra. Bartomeus i Sra. Mercader)
- CUP (Sra. Aguilar)
- CambTE (Sr. Cordon)
- LôEST-TE (Sra. Pibernat)
- Cs (Sr. Cuadros).

En contra:

- UPM-UPM.cat (Sr. Colom², Sr. Martinoy, Sra. Font, Sra. Bonada, Sra. Oliveras i Sr.
Pigem). 
- ERC-AM (Sr. Calvet, Sr. Oliver, Sra. Company i Sra. Navarro)

Abstencions:

No nôhi ha.

6. ASSUMPTES URGENTS

No nôhi ha.
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B) PART DE CONTROL

7. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE LôALCALDIA I DE LES REGIDORIES

DELEGADES DEL NĐMERO 2945 AL NĐMERO 3398, CORRESPONENTS AL PERĉODE

COMPRĈS ENTRE EL 16 DE JUNY DE 2021 I EL 15 DE JULIOL DE 2021.

De conformitat amb el que estableix lôarticle 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de
novembre, pel qual sôaprova el Reglament dôorganitzaci·, funcionament i r¯gim jur²dic de les
entitats locals (ROF), el Sr. Alcalde exposa als i les membres del Ple, que han tingut a la
seva disposici· les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories
delegades del n¼mero 2945 al n¼mero 3398, corresponents al per²ode compr¯s entre el
setze de juny de dos mil vint-i-u i el quinze de juliol de dos mil vint-i-u, per tal que les
regidores i els regidors coneguin el desenvolupament de lôadministraci· municipal als
efectes de control i fiscalitzaci· dels ¸rgans previstos en lôarticle 22.1. a) de la llei estatal
7/1985, de 2 dôabril, reguladora de les bases del r¯gim local (LRBRL). 

En relaci· amb aquestes tasques de control i fiscalitzaci· del govern municipal, es deixa
const¨ncia que les i els portaveus dels grups municipals del consistori que no formen part
del govern municipal han anat rebent les actes de les juntes de govern local, motiu pel qual
no es relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del plenari. 

Intervencions:

No nôhi ha.

8. PRECS I PREGUNTES

La Sra.  Pibernat sôadrea a la Sra. Navarro, regidora de Medi ambient, arrel del tema de la
muntanya. La senyora regidora manifesta haver vist la informaci· facilitada amb arbres que
es tallen i que es deixen tal qual. Diu que hi ha camins tallats per aquests arbres, i fa un prec
per la neteja, ja que sôest¨ potenciant el tema del senderisme. 
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èA lôequip de govern i, especialment a lôalcalde, la senyora regidora diu sobre el conveni de
lôEntitat Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit que el dos mil quinze es va aprovar el
citat conveni i que sôhan aprovat ja tres pr¸rrogues. Diu que avui encara no hi ha conveni. En
aquest punt, i havent presentat una proposta sense revisar la part de finanament, la
senyora regidora afirma que no podem dir que sigui fruit de treball ferm. Creu que ®s un
reflex de no tenir inter¯s en el treball a fons del conveni i que es pot concloure que no hi ha
inter¯s en millorar el conveni. Assegura que lôequip de govern no demostra que hagi fet
tasca de millora en aquest sentit. Diu que aquest conveni era un punt dôinflexi·, ja que el
conveni va prometre que era una soluci· per avanar. Diu que demostra que el vot a un sol
partit no serveix per gaireb® res, i que ®s una gran decepci· veure una deixadesa i tan poc
inter¯s vers aquest tema. La regidora diu que lôalcalde ja li pot dir que vol el millor per
lôEstartit i Torroella de Montgr², per¸ que el que compta s·n els fets, amb tres pr¸rrogues i
cap conveni. Pregunta quin dia hi haur¨ un conveni seri·s i amb un quadre dôinversions. 

èReferent al tema de la concessi· de lô¼s privatiu del camp de futbol, la senyora regidora diu
que ja se sap el recorregut que ha tingut. Diu que el m®s recent ®s que el seu soci ha
presentat alĿlegacions, perqu¯ no ha quedat remei. Diu que el grup municipal UPM ha portat
el proc®s unilateralment, ja que ®s qui gestiona els dos ens. Per tant, prossegueix la
regidora, prega que totes les gestions que es facin amb coresponsabilitat. Diu que han
demanat estar informats i van ser convocats una setmana abans de finalitzar el termini de
les alĿlegacions, i tamb® seôls va dir que no era correcte traslladar al ple un tema de
compet¯ncia de lôEMD de lôEstartit. La senyora regidora pregunta que un cop shan pogut
llegir les alĿlegacions, si es pensa que ®s un tema de lôEMD de lôEstartit i si es pot considerar
que la pilota ha tornat a lôAjuntament. Tamb® pregunta com ®s que no sôha pronunciat
lôajuntament sobre aquest tema. La senyora regidora manifesta que les coses no han
prosperat perqu¯ no sôha fet b® i no perqu¯ la oposici· hagi posat pals a les rodes. 

èLa senyora regidora interpelĿla a la Sra. Font, regidora de Recursos Humans, referent a la
promoci· interna per cobrir la plaa de Promoci· econ¸mica i Turisme, i voldria saber si
quedar¨ coberta la plaa amb aquesta persona o si es convocar¨ la plaa i es podr¨
presentar gent externa. 

èLa senyora regidora, respecte al Espai Medes, diu que li agradaria que li expliquessin el
retard per no perdre la subvenci· de Foment. Diu que els terminis s·n molt clars i que la
pand¯mia de la Covid-19 ha retardat el tema de les obres i que quan sôha pogut treballar
sôha fet en dies festius. Pregunta si no podria ser que el motiu fos el proc®s de tramitaci·
amb part de responsabilitat de lôAjuntament. Tamb® pregunta si tenen lligat el tema
museogr¨fic i fa una petita petici· en relaci· a la ilĿluminaci·, ja que a les nits nôhi ha molta i
no cal. 
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èLa senyora regidora pregunta si ja est¨ resol el tema de la biblioteca de lôEstartit i si hi ha
una data de finalitzaci· de lôobra. 

èLa senyora regidora interpelĿla al Sr. Martinoy, regidor de Seguretat ciutadana, per dir-li
que mentre el club Medes Estartit FC estava entrenant hi va anar la policia a aixecar acta.
La senyora regidora pregunta el motiu. 

èLa senyora regidora torna a interpelĿlar a la Sra. Font, regidora de Recursos Humans,
perqu¯ li expliqui sobre una plaa de comunicaci· convocada i per saber a qui correspon. 

El Sr.  Cuadros pregunta a la Sra. Oliveras, regidora de Turisme, perqu¯ li agradaria saber si
sôestan enviant mapes de la zona a les oficines de turisme, ja que Torroella de Montgr² ha
enviats pocs pl¨nols a altres zones de lôEmpord¨. 

èEl senyor regidor tamb® fa un prec per instalĿlar dutxes a la zona de la platja de Griells, a
lôEstartit. 

èEl senyor regidor explica que els veµns del carrer Moss¯n Viver li han fet arribar un canvi a
la zona vial i que no sôha avisat ni informat. Diu que ®s un canvi que els afecta i els hi
redueix la zona dôaparcament. 

El Sr.  Cordon fa un prec referent a les ordres del dia del plenari, ja que assegura que no
tenen contingut. Diu que sôhan celebrat diferents plens buits, i fa un prec que o assistim tots
a les Juntes de Govern Local, tot i que en moltes tampoc hi ha temes o es busquin punts de
lôordre del dia. SolĿlicita aix¸ o que es faci un ple cada dos mesos. 

èEl senyor regidor fa un altre prec ja que manifesta que es continuen fent els plens
presencials i sôhan de mirar dôobservar les mesures de prevenci· contra la pand¯mia de la
Covid-19. Assegura que, per exemple, no es compleixen aquestes mesures amb els
micr¸fons. SolĿlicita poder tenir un micr¸fon per persona. 

èEl senyor regidora interpelĿla al Sr. Alcalde per dir-li que es va posar en contacte amb el Sr.
Calvet, el primer tinent dôalcalde, per parlar en relaci· als camions de recollida
dôescombraries, que no compleixen les normatives de circulaci·. El regidor assegura que
han tornat a infringir les normes i que gaireb® provoquen un xoc frontal amb el seu vehicle.
Diu que aix¸ hi suma a que ni nom®s segueixen circulant en direcci· contr¨ria, sin· que, a
m®s a m®s, el conductor va amb el tel¯fon a la m¨. El senyor regidor pregunta si realment es
va interessar en aquest tema, ja que va sortir en el ple anterior i si es prendran mesures. 



  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgr²   Expedient: A115.2-9/2021

  Interessat:   êrea: Secretaria

  Adrea:   Acta Ple: 2021/16

P¨gina 21 de 27

èEl senyor regidor manifesta que li han fet arribar un forat del passeig Vicen Bou, a lôatura
del basar, que li sembla un esfondrament del carrer. Diu que sôha marcat per la policia.
Pregunta si aix¸ ®s, o podria ser, alguna cosa similar al carrer F¨tima. El regidor espera que
no. 

èEl senyor regidor diu que ha sortit el tema de lôacta policial aixecada per la policia municipal
al club que estava fent esport i li ha fet pensar, manifesta, en lôacta que els Mossos
dôEsquadra van aixecar a lôEspai Medes. Pregunta contra qui es va aixecar. 

èEl senyor regidora recorda que fa dos o tres plens, lôalcalde va fer una defensa numantina
de tot el proc®s amb lôUE Llagostera. Assegura que era un mon¸leg on va dir que no estaria
en la futura junta, per¸ li agradaria saber si lôalcalde far¨ algun comunicat al respecte. Diu
que no entrar¨ en bucle en si lôoposici· ha posat pals a les rodes, per¸, manifesta el regidor,
que van intentar saber si tot sôestava fent correctament. Diu que sôha fet pal¯s que tot aix¸
sôha portat nom®s per part de lôalcalde i el grup que representa, tant a lôAjuntament com a
lôEntitat Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit, i a sobre ha sortit a la llum unes
circumstancies que fan que la licitaci· no sôestigu®s fent amb interessos municipals. Diu que
lôAjuntament de Torroella de Montgr² i lôEMD de lôEstartit han de defensar els interessos
generals i no els privats. Assegura que ho ha dit a tot arreu i que defensaran la colĿlaboraci·
p¼blica-privada sempre que es faci b®. Diu que van presentar alĿlegacions i que esperen que
siguin respostes. Sap, prossegueix el regidor, que es va aturar el proc®s i que , pels mitjans
sôhan assabentat que lôUE Llagostera no vindr¨ aqu². Diu que sap que no vindr¨, per¸ que
no es descarta venir la seg¿ent temporada. El senyor regidor vol saber qu¯ passa i qu¯ ha
passat. Diu que es pretenia fer una cessi· amb mancances que a dia dôavui es trigar¨ a
resoldre. El senyor regidor insisteix que vol saber com est¨ la cosa i si es respondran les
alĿlegacions en temps i forma. Diu que li agradaria haver llegit un comunicat de lôalcalde
sobre aquest tema, per¸ que no el va sorprendre el comunicat del president de lôEMD de
lôEstartit a les xarxes socials. 

El Sr. Alcalde commina al regidor a acabar, ja que est¨ donant voltes al mateix tema.

El Sr.  Cordon demana que el deixi acabar. Diu que les peces del trencaclosques comencen
a encaixar-se i que hi ha indicis per pensar no que sôhagi anat per interessos particulars,
per¸ que aix¸ t® un nom i cognom. Diu que al final, possiblement, esbrinaran les ¼ltimes
peces dôaquest trencaclosques per demanar responsabilitat pol²tiques a la persona o a les
persones que corresponguin. Diu que lôalcalde va fer una defensa del projecte sabent les
mancances que hi havia. 
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La Sra.  Bartomeus interpelĿla al Sr. Oliver respecte al terreny per lôescola Portitxol de
lôEstartit, despr®s que en als darrers plens es digu®s que es passaria un acord de cessi·, i
despr®s que el grup municipal que la regidora representa deman®s per registre dôentrada la
retirada dels elements i formalitzaci· de la cessi·. La senyora regidora pregunta si hi ha
alguna novetat sobre el tema. 

èLa senyora regidora pregunta al senyor alcalde pel motiu que avui no passi pel plenari
lôaprovaci· del conveni. 

èLa senyora regidora diu, a prop¸sit del camp dôEsports de lôEstartit, que tal com sôhan
manifestat altres grups municipals en contra de la privatitzaci· del camp, aquest t® una
afectaci· urban²stica que deixa el camp fora dôordenaci·. Diu que no li preguntar¨ a lôalcalde
el que implica aquest fet, per¸ si quan es va produir aquesta afectaci·, amb la revisi· del
any 2002 o si ja la tenia el pla urban²stica del 1983. 

èPer finalitzar, la senyora regidora comenta que ha vist la jubilaci· del fins ara assessor
tur²stic municipal, el Sr. J.C., despr®s de tres d¯cades de vinculaci· a lôAjuntament.
SolĿlicitarien fer un agraµment. 

El Sr.  Alcalde replica a la regidora Sra. Bartomeus, dient que el conveni regulador de
compet¯ncies entre lôEntitat Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit i lôAjuntament de
Torroella de Montgr² passar¨ per Comissions Informatives quan es consideri, que
segurament ser¨ en el seg¿ent ple municipal. 

èEl senyor alcalde, a prop¸sit del camp de futbol de lôEstartit, assegura que ja va donar les
explicacions al primer tinent dôalcalde i que esperaran primer els informes jur²dics, ja que
aqu² tothom ®s molt agosarat i sôha parlat dôinteressos pol²tics. Diu que pol²ticament aquest
projecte ®s mort i que, esperant els informes t¯cnics, sôacceptin o no les alĿlegacions, sin· hi
ha un consens m²nim no es pot tirar endavant el projecte pol²ticament. Diu que tamb® vol dir
que era una postura que es va veure com una oportunitat. Creu que aix¸ no sôha ent¯s aix² i
que sôhan dit moltes bestieses, ja no en les alĿlegacions, sin· en dôaltres ¨mbits, generant un
estat dôopini· que ha desembocat en frac¨s. El senyor alcalde tamb® vol dir al plenari que si
coneixen una idea per portar mil o mil cinc-centes persones cada cap de setmana a lôEstartit,
que els hi diguin i que ho estudiaran.

èEl senyor alcalde, respecte a lôEspai Medes, recorda que el 2019 es va fer una reuni· on hi
era la regidora Sra. Pibernat, i que es va donar uns terminis que sôhan intentat complir i que
sôha allargat pel tema de la pand¯mia de la Covid-19. Diu que en els informes fets des de
lô¨rea de Turisme es justifiquen els endarreriments. Diu que es continua treballant amb la
idea dôobrir lôEspai Medes el proper any, intentant avanar al m¨xim possible la licitaci· de la
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Diputaci· de Girona. Per tant, conclou lôalcalde respecte aquest tema, lôobjectiu ®s que es
pugui fer el projecte i la inauguraci· a la tardor de lôany 2022. 

èEl senyor alcalde, a prop¸sit del contingut dels ordres del dia dels plens, contesta que, a
vegades, hi ha m®s punts i, de vegades, menys. Diu que aix¸ no vol dir res. Manifesta que
continuar amb la presencialitat ®s un s²mptoma de millora i que miraran si poden posar un
micr¸fon per persona i que posaran els pl¨stics.  

èEn relaci· a la pregunta sobre el pla general, el senyor alcalde manifesta descon¯ixer en si
aix¸ quedava afectat o no en el pla de 1983, per¸ que ja fa tres anys que es va comenar
una modificaci· puntual per reduir la Unitat dôActuaci· (UA) Els Salats, una vegada fetes les
cessions, per salvar el camp de futbol de lôEstartit. 

èEl senyor alcalde assegura que, respecte a la jubilaci· del assessor tur²stic municipal, el Sr.
J.C., ®s un hist¸ric dôaquest ajuntament i que pot ser caldria fer algun acte amb ell de
reconeixement dôuna tasca molt important. 

La Sra.  Navarro,  regidora  de  Medi  ambient, pregunta si els arbres del mig del cam² sôhan
trobat al mig del cam². Diu que poden passar diferents circumst¨ncies. Dels temes de gesti·
forestal o de concessi· dôaprofitament, prossegueix la regidora, en els plecs hi ha una que fa
refer¯ncia a les restes que pot ser per dif²cil acc®s amb la maquin¨ria no poden fer res. Diu
que cal mirar el lloc i veure el problema. 

La Sra. Pibernat li contesta a la regidora de Medi ambient que li passar¨ les fotos.

La Sra.  Navarro,  regidora  de  Medi  ambient, diu que normalment si ®s en mig dôun cam² es
treu. 

La Sra.  Oliveras,  regidora  de  Comer  i  Turisme, contesta al senyor Cuadros dient-li que
els pl¨nols cada cop sôusen menys, i per aix¸ es va decidir ser curosos al repartir-los entre
els establiments. Diu que si nôhi ha que han rebuts pocs, es poden demanar m®s. 

El Sr.   Oliver,   regidor   dôUrbanisme, assegura que aquesta setmana han rebut la
documentaci· del clima, a prop¸sit del projecte de la biblioteca de lôEstartit, i que resoltes les
discrep¨ncies en la informaci· sobre el projecte, ja sôha pogut recompondre la documentaci·
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i que faltar¨ que ho revisi lôenginyer municipal, que est¨ de vacances. Diu que el dia setze
ser¨ un tema prioritari. 

èRespecte al tema de la cessi· del hotel Bell Aire, el senyor regidor manifesta que ha de
demanar disculpes, ja que sôha parlat i no ha pressionat perqu¯ es fes el requeriment. Diu
que en els propers dies sôexecutar¨ el requeriment. 

El Sr.  Martinoy,  regidor  de  Seguretat  ciutadana, explica que el cinc de juliol una patrulla
passa pel camp de futbol i veu una porta oberta i els llums apagats, sense activitat esportiva.
Prossegueix dient que sôhi va entrar i un delegat diu que han tingut un partir dôentrenament i
sôaixeca una acta informativa en que es dona fe que ha passat alguna cosa i que no implica
necess¨riament cap sanci·. 

èEl senyor regidor explica que sôha posat senyals i sôha pintat aparcaments al terra en la
zona del carrer Moss¯n Viver. 

El Sr.  Calvet,  primer  tinent  dôalcalde  i  regidor  de  Platges, a prop¸sit de les dutxes de la
platja de Griells, explica que aquest any es va comenar amb la instalĿlaci· a lloc de dutxes,
i que s·n les que hi ha. Diu que dins el pla de sostenibilitat hi ha un estudi per analitzar les
instalĿlacions i que es debatr¨ quina forma han de tenir i com ha de ser. Conclou que ®s un
replantejament i que, per tant, es far¨, per¸ no aquest any. 

èEl tamb® regidor de Gesti· dels serveis de neteja, explica que sôha passat part a lôempresa
concession¨ria sobre lôincident del cami· de recollida dôescombraries, que ha explicat el Sr.
Cordon. 

èEl tamb® regidor de Manteniment i Activitats assegura que dem¨ la brigada municipal
inspeccionar¨ qu¯ ha passat al passeig Vicen Bou. 

La Sra.  Font,  regidora  de  Recursos  Humans, explica sobre el lloc de treball de cap dô¨rea
de Promoci· i Turisme, que sôha fet promoci· interna, per¸ es planteja de forma temporal, ja
que la persona que lôha guanyada, la idea ®s que exerceixi de cap mentre duri el Pla de
sostenibilitat. Diu que quan es desenvolupi caldr¨ que la plaa es torni a convocar per
concurs extern perqu¯ tothom sôhi pugui presentar. Finalment, la senyora regidora diu que si
es far¨ immediatament o no, no li pot dir. 
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La Sra.  Pibernat pregunta si aquesta persona, un cop finalitzat el pla de sostenibilitat,
tornar¨ al seu lloc de treball. 

La Sra. Font, regidora de Recursos Humans, respon afirmativament.

èLa senyora regidora explica a qui pertany la plaa de comunicaci·, que abans sôha
preguntat. 

La Sra.  Pibernat diu que sôha comentat que el conveni regulador de compet¯ncies entre
lôEntitat Municipal Descentralitzada (EMD) de lôEstartit i lôAjuntament de Torroella de Montgr²
no ha passat pel ple, perqu¯ no ha passat per les comissions informatives. La senyora
regidora pregunta per quin motiu no ha passat per les comissions informatives. 

èA prop¸sit de les explicacions sobre el camp de futbol, la senyora regidora manifesta la
seva sorpresa perqu¯ el senyor alcalde ha dit que havia donat explicacions a qui les havia
de donar, per¸ considera la regidora, que caldria que aquestes explicacions les rebessin tots
als que porten temps solĿlicitant-la. Diu que el senyor alcalde tamb® ha expressat que si un
sôha de retirar es retira, i que aix¸ vol dir que no ®s cert que el senyor alcalde no sab®s res al
respecte. 

èA prop¸sit de lôEspai Medes, la senyora regidora pregunta els motius pels quals es podria
perdre la subvenci·. Diu de deixar-ho aqu². 

èSeguint amb el mateix tema, la senyora regidora diu que tamb® sôha de tenir en compte
dos temes. Diu que una cosa ®s assegurar que hi ha un projecte museogr¨fic fet i lôaltre ®s
lligar-ho amb el pressupost de la Generalitat de Catalunya i que lôAjuntament de Torroella de
Montgr² sôhi avingui. Tamb®, prossegueix la regidora, que la Generalitat de Catalunya
inverteixi en un espai que no ®s de la seva propietat i que aix¸ sôhavia de fer amb un
document, com es fa fer amb el Club N¨utic. Finalitza dient que, pot ser no ®s aplicable en
aquest tema, per¸ que tamb® es va plantejar solĿlicitar al Club N¨utic rebaixar el lloguer de
lôEspai Medes. 

La Sra.  Bartomeus manifesta, al respecte del camp de futbol, que no sôha dôexplicar gaireb®
res. Diu que no estan dôacord, ja que sôhi ha oposat des del primer dia. Si lôafectacu· va ser
el 2002, prossegueix dient, li agradaria saber-ho. 
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El Sr.  Cordon, a prop¸sit del tema de lôUE Llagostera, interpelĿla lôalcalde per dir-li que deixa
anar expressions, com si fos la resta qui hagu®s de fer aportacions per portar gent. Diu que
no est¨ en contra que vingui un club de futbol aqu², sin· de la manera en que es fa.
Assegura que lôalcalde ha comentat que amb un consens m²nim aix¸ hagu®s tirat endavant.
Diu que aix¸ ®s preocupant amb els defectes de lôexpedient administratiu. 

èEl senyor regidor insisteix en la pregunta sobre lôacta de protesta, que es va aixecar per
part del Mossos dôEsquadra. Vol saber si es va aixecar i a qui. 

El Sr.   Alcalde contesta al Sr. Cordon dient-li que, efectivament, lôacta dels Mossos
dôEsquadra es va aixecar, per¸ que desconeix si sôha arxivat o no. 

èA prop¸sit del conveni regulador de compet¯ncies entre lôEntitat Municipal Descentralitzada
(EMD) de lôEstartit i lôAjuntament de Torroella de Montgr², explica que no va passar les
comissions informatives, perqu¯ a la comissi· bilateral entre lôEMD de lôEstartit i lôAjuntament
es va fer amb poc marge i que volen veure el document definitiu abans de passar-ho per les
comissions informatives. 

èEl senyor alcalde expressa, respecte el tema del camp de futbol, que es tracta dôuna
compet¯ncia de lôEMD de lôEstartit i que vol veure la resposta jur²dica abans de donar
respostes. Diu que si el projecte estigu®s ben fet, tampoc es podria tirar endavant sense
consens. 

èEl senyor alcalde assegura que els dôendarreriments de lôEspai Medes s·n provocats per la
pand¯mia de la Covid-19 i per lôendarreriment del ritme dôexecuci· de lôempresa. 

I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessi·, a les 22.00 h i
per a const¨ncia dôall¸ que sôhi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta que
signa el senyor alcalde i la certifico amb la meva signatura.

DILIGĈNCIA. Es fa constar que aquesta acta va ser aprovada per MAJORIA ABSOLUTA,
en la sessi· ordin¨ria del 2 de setembre de 2021, amb els vots a favor dels grups
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municipal UPM-UPM.cat (5), ERC-AM (4), CUP (2) i Cs (1), les abstencions de JxCAT-
JUNTS (2), CambTE (1) i LôEST-TE (1), i lôabs¯ncia del Sr. Bonada (UPM-UPM.cat)

Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'Alcalde
Jordi Colom² i Massanas

El Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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